
 
 
 
 

 
Applicant 申請廠商 : Formosa International Hotel Number 測試報告號碼 : TWNC01268045 
 晶華國際酒店股份有限公司 

4F., No. 200, Zhifu Rd., 
Zhongshan Dist., Taipei City, 
Taiwan (R.O.C.) 
台北市中山區植福路 200 號 4 樓 

Date 報告發行日期 : May 17, 2024 

   
 

Intertek Testing Services Taiwan Limited 
全國公證檢驗股份有限公司 
Report Signed by 報告簽署人: 
 
 
 
 
Thomas Chou/Manager 
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Test Report 
(Chemical & Microbiology Laboratory) 

Only test results from the conducted 
parameters applied by applicant are provided. 
No legitimacy of the product is determined. 
檢驗報告僅就委託者之委託事項提供檢驗結果，

不對產品合法性作判斷。 

Sample Description 樣品敘述  : 
 Name of Sample 樣品名稱 : 甜蝦 
 Batch No. 批號 : -- 
 Manufacturing Date (MFG) 製造日期 : -- 
 Expiry Date (EXP) 有效日期 : -- 
 Responsible Domestic Company 國內負責廠商 : -- 
 Manufacturer 製造商 : -- 
 Sample Amount 樣品數量 : 1 Unit, total 453.50 grams (with packaging)  

1 件共 453.50 克(含包裝) 
 Sample Storage Condition 樣品保存方式 : Frozen 冷凍 
 Sample Received Status 樣品包裝狀態 : Bulk 散裝 
 Remark 備註 : Besides the sample amount and sample received status, 

all information above was provided by the applicant. 以上

資料除樣品數量及樣品包裝狀態外，皆由申請廠商提供 
 Were Randomly Drawn From  

隨機取樣樣品地點 
: Spice Market 泰市場 

 Date Sample Drawn 取樣日期 : May 07, 2024 
 Date Test Conducted 測試日期 : May 07, 2024 ~ May 16, 2024 

  

 
Test Conducted 測試內容 (＊ is MOHW accredited and test was conducted according to the accredited method  
標記＊ 者指該項經衛生福利部認證且依認證之檢驗方法執行測試 ) : 
 
Following tests were conducted by applicant’s request, for details please refer to attached pages. 
依據客戶要求執行以下測試，結果請參考附頁。 
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Microbiological Test 微生物測試 

 
 Method 
檢驗方法 

: MOHW Food No. 1021951187 Announcement (12/23/2013) Methods of Test for Food 
Microorganisms - Test of Salmonella (MOHWM0025.01)  
102 年 12 月 23 日部授食字第 1021951187 號公告修正食品微生物之檢驗方法  
- 沙門氏桿菌之檢驗(MOHWM0025.01) 
 
MOHW Food No. 1111901489 Announcement (8/18/2022) Methods of Test for Food 
Microorganisms - Test of Listeria monocytogenes in Foods (MOHWM0029.00)  
111 年 8 月 18 日衛授食字第 1111901489 號公告修正食品微生物之檢驗方法 
- 食品中單核球增多性李斯特菌之檢驗(MOHWM0029.00) 
 
MOHW Food No. 1061900803 Announcement (4/27/2017) Methods of Test for Food 
Microorganisms - Test of Vibrio parahaemolyticus (MOHWM0011.02). 
106 年 4 月 27 日衛授食字第 1061900803 號公告修正食品微生物之檢驗方法  
- 腸炎弧菌之檢驗(MOHWM0011.02)。 

 Result 
檢驗結果 

:  

  Limit of detection 
偵測極限 

Result 
檢出值 

Limit# 
限值 

     
＊ Salmonella 

(in 25 g) 
沙門氏桿菌 
(取 25 g) 

-- Negative 
陰性 

Negative 
陰性 

＊ Listeria 
monocytogenes 
(in 25 g) 
單核球增多性李斯特菌 
(取 25 g) 

-- Negative 
陰性 -- 

＊ Vibrio 
parahaemolyticus 
腸炎弧菌 

3.0 MPN/g Negative 
陰性 ≤ 100 MPN/g 

  

 
# : As per MOHW Food No. 1091302247 Announcement (10/6/2020) - Sanitation Standard for 

Microorganisms in Foods. 
依據衛生福利部 109 年 10 月 6 日衛授食字第 1091302247 號公告「食品中微生物衛生標準」 
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Photo 樣品照片 : 
 

 
 

  

- End of Report 結束 - 
 
Except where explicitly agreed in writing, all work and services performed by Intertek is subject to our standard Terms and Conditions which can be obtained at our website: http://www.intertek-
twn.com/terms/ . Intertek's responsibility and liability are limited to the terms and conditions of the agreement. 
 
This report is made solely on the basis of your instructions and / or information and materials supplied by you and provide no warranty on the tested sample(s) be truly representative of the sample 
source. The report is not intended to be a recommendation for any particular course of action, you are responsible for acting as you see fit on the basis of the report results. Intertek is under no 
obligation to refer to or report upon any facts or circumstances which are outside the specific instructions received and accepts no responsibility to any parties whatsoever, following the issue of the 
report, for any matters arising outside the agreed scope of the works. This report does not discharge or release you from your legal obligations and duties to any other person. You are the only one 
authorized to permit copying or distribution of this report (and then only in its entirety). Any such third parties to whom this report may be circulated rely on the content of the report solely at their 
own risk. 


		2024-05-17T09:41:35+0800
	Intertek_Taiwan_GA03
	N/A
	Signed from Intertek Taiwan - for future checking




